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Vragen m.b.t. SB Ontheffingsverzoek huisvesting vluchtelingen en statushouders recreatiepark Albertsdorp 
Soest 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
GroenLinks 
Opwaardering 

1 Het beeld over recreatieparken is vaak 
negatief. Het zou er onveilig zijn terwijl het 
vaak ook onderdak biedt aan spoedzoekers 
zoals bijvoorbeeld arbeidsmigranten, 
mantelzorgers, expats en pechvaders. 
Recreatieparken hebben dus een 
belangrijke woonfunctie met nu ook een 
opvangfunctie voor in het bijzonder 
Oekraïense vluchtelingen. Hierdoor lijkt er 
een shift te ontstaan in de beeldvorming 
over recreatieparken en ook meer oog voor 
de menselijke maat. GroenLinks vindt het 
een opmerkelijke casus die ze graag zou 
willen opwaarderen met een aantal 
voorbereidende technische vragen, ook en 
met name door de zinsnede:  
“Andere locaties dan recreatiepark 
Albertsdorp waren om diverse redenen niet 
geschikt om tijdig als opvanglocatie ingericht 
te worden” 
 
Welke andere alternatieve locaties waren er 
en waarom waren ze niet geschikt? 

Alternatieve locaties in Soest die onderzocht 
zijn, zijn de locatie van het politiekantoor en 
Groot Engedaal. Bij deze locaties zijn de 
verbouwingskosten door de gemeente te 
hoog bevonden om gebouwen te 
transformeren voor tijdelijke huisvesting 
 

 2 Welke andere (doel)groepen wonen er op 
het recreatiepark? 

Momenteel wonen er géén andere (doel) 
groepen op Albertsdorp.  
Albertsdorp is sinds de oprichting in 1916 
gebruikt als opvangkamp voor vrouwen, 
gezinnen, vluchtelingen en militairen. Sinds 
2000 waren hier arbeidsmigranten 
gehuisvest. Deze huisvesting van 
arbeidsmigranten is eind 2022 beëindigd.  
Sindsdien staat het park leeg.  

 3 Is recreatiepark Albertsdorp een veilige 
omgeving? 

De gemeente Soest laat weten dat er geen 
signalen zijn over onveilige situaties. Er 
liggen momenteel geen klachten, meldingen 
of handhavingsverzoeken m.b.t. 
Albertsdorp. 

 4 Met andere woorden: is er sprake van 
ondermijning (vaak het discours als het om 
recreatieparken gaat) op dit park? 

De gemeente Soest laat weten dat er geen 
klachten of signalen zijn over 
ondermijning/criminaliteit. Het park staat 
momenteel leeg/wordt niet bewoond.   

 5 Zo ja, in hoeverre is het meer of minder 
onveilig of is er meer of minder ondermijning 
op dit park dan in andere wijken, buurten en 
gebieden in een Utrechtse dorp of stad? 

Zie de antwoorden onder 4 en 5. Er is 
momenteel geen aanleiding de situatie op 
Albertsdorp t.a.v. veiligheid/ondermijning als 
afwijkend te beschouwen. 
  

 


